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Referat - Styremøte på Zoom tirsdag 18.1.22 – Kortversjon 
 
 
 
1 Slemdal områderegulering   

Møtet som var planlagt 7.12.21 ble avlyst pga Corona. 
Vi hadde håpet at flere av representantene fra de politiske partier hadde meldt seg på.  
Nytt møte planlagt 26.1.22 på Zoom. Info sendes til de som ble invitert til det første møtet 
og i tillegg legges informasjon ut på Facebook og hjemmesiden. 
Ønsker diskusjon om hvordan vi sammen lokalt kan arbeide frem et alternativt forslag til 
PBEs områdeplan. Vi håper på stor oppslutning. 
 

3 Risalléen – forslag om sykkelvei  
2 styremedlemmer deltok på digitalt møte i regi av BYM 6.1.22. Det virker som om sykkelvei i 
Risalléen kan komme i tillegg til sykkelvei langs Slemdalsvn. Parkering langs veien vil bli 
fjernet. BYM var åpne for å høre hva lokalmiljøet synes, spesielt foresatte og barn, om de 
synes dette var et bra tiltak.  
Planen virker svært lite gjennomtenkt. Det er politiske ambisjoner om å lage sykkelveier, 
men her er de ikke en helhetlig plan. 
BYM ønsker innspill. Høringsfrist 15.2.22. Ris Vel sender uttalelse som vil bli lagt ut på 
Facebook og hjemmesiden.  
 

4 Dalsveien – fortau  
Nytt fortau bygget på den ene siden, og fortau utvidet på den andre siden mellom 
Holmenvn. og Bern. Herres vei, uten at innbyggere ble forhåndsinformert. Ris Vel burde vært 
høringsinstans, og innbyggere reagerer på at de ikke fikk komme med innspill. Det er f.eks. 
behov for fortau i øverste del av Dalsvn. Det virker som om etaten hadde midler til overs og 
bestemte seg raskt for å gjennomføre et prosjekt i deler av Dalsvn. uten at det finnes en 
helhetlig plan.  
Ris Vel sender en uttalelse som vil bli lagt ut på Facebook og hjemmesiden. 
 

5 Trafikksaker  
Krysset Dalsvn. - Stasjonsvn. er fortsatt farlig. Vi har sendt flere henvendelser til BYM. 
Problemet er fortsatt ikke løst. Det var en alvorlig ulykke der i sommer. Det er dårlig sikt når 
man kommer ned Dalsvn. mot Stasjonsvn. Fjerning av opphøyd vegetasjon på den ene 
eiendommen vil hjelpe. Det er servitutt, det er regulert til utvidelse av veien. Nybygg på 
motsatt side av veien, har tatt hensyn til dette. 
Ris Vel sender en uttalelse som vil bli lagt ut på Facebook og hjemmesiden. 
 

6 Skolebehovsplanen 
Et styremedlem har hatt møter og e-post kommunikasjon med FAU’ene og HOVE (Helse 
oppvekst og velferdsetaten) for å diskutere hvordan man kan jobbe videre. Flere er 
engasjerte og har gode innspill. Men, de blir overkjørt av Utdanningsetaten. Det er vanskelig 
å få gjennomslag for skolepolitikk og behovene i bydelen, men vi bør prøve å kjempe videre 
for noen av sakene som er viktige for FAU’ene. 
 



 
 
 
 

    

  
   

 

7 Rikshospitalet  
Foreløpig ikke noe nytt, reguleringssaken ligger hos PBE og etter hvert hos byrådet. Det 
ligger mye informasjon i saksinnsyn, og PBE har kommentert innspillene som har kommet 
inn. Vårt styremedlem sendte oss bilde av kart som viser beregnet støynivå. 
 

8 Verving/Markedsføring  
Vi ønsker å nå flere og vi ønsker nye medlemmer. Et styremedlem har igangsatt Google 
annonsering med noen relevante søkeord, og annonsering på Facebook vil bli vurdert. 
Vi fikk ca 10 nye medlemmer etter at stiprosjektet «Aldersvennlige tiltak» ble gjennomført.  
 

9 Generasjonslekene i regi av Frivillighetssentralen 11.6.22  
2022 er frivillighetens år. Ris Vel lager stand, det gleder vi oss til! 
 

10 Årsmøte / Årsrapport 
Planlegges sent på våren i håp om å kunne holde fysisk møte på Heming. Beskjed om dato vil 
bli gitt i forbindelse med publisering av årsrapporten. 
 

 
   
  
  
  
 


